
 

 Strana 1 
 

 

 

HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy 

 
    

Výbor pro evropské záležitosti ZHMP  

ZÁP IS z 34. on-line jednání 

Výboru pro evropské záležitosti ZHMP konaného dne 25. 4. 2022 v 15:10 hod. 
 

 

   

Přítomní členové výboru:  Jiří Pospíšil, Jaromír Beránek, Martin Dlouhý, Jakob Hurrle, Radek 
Lacko, Tereza Nislerová, Tomáš Kalivoda, Vít Šimral, Marta Gellová 

                                                

Omluveni:  Jan Martínek, Petr Fifka 

 

Jednání řídil: Jaromír Beránek, místopředseda Výboru pro evropské záležitosti ZHMP. 

Jaromír Beránek přivítal přítomné a zahájil jednání Výboru pro evropské záležitosti ZHMP 
v 15:10 hod.  

Místopředseda výboru Jaromír Beránek navrhuje na ověřovatelku zápisu paní Martu Gellovou.    

Hlasování: pro:  8 proti:   0 zdržel se:  0 

Ověřovatelkou zápisu byla zvolena Marta Gellová. 

Bod 1: Úvod 

Místopředseda Výboru pro evropské záležitosti ZHMP Jaromír Beránek přechází k programu on-line 
jednání, ke kterému nebyly vzneseny námitky. Místopředseda navrhuje hlasovat o programu v zaslané 
podobě. 

Program jednání: 

1. Úvod 
2. Informace o stavu čerpání finančních prostředků z OP PPR 
3. Tisk R-43592 ke schválení projektů v rámci 61. výzvy OP PPR 
4. Tisk R-43521 k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z OP PPR v roce 

2022  
5. Různé 

 

Hlasování o programu:  pro: 8   proti:   0 zdržel se:  0 

Program jednání byl schválen. 
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Bod 2: Informace o stavu čerpání finančních prostředků z Operačního programu Praha - pól růstu ČR 

Na jednání se připojil předseda Pospíšil. Pan místopředseda Beránek předává slovo řediteli FON Karlu 
Andrlemu. Ředitel Andrle uvádí, že stav čerpání programu zůstává od března 2022 v zásadě beze 
změny. Zasmluvněno je nyní přes 1600 projektů ve výši 10,8 mld. Kč. Certifikace programu je na 
úrovni přes 80 % alokace evropských prostředků a OP PPR je nyní v tomto kritériu nejlepší ze všech 
programů. V současné době již není pro příjem žádostí otevřena žádná výzva.  

Diskuze: Do diskuze se k tomuto bodu nikdo ze zúčastněných nepřihlásil. Ředitel Andrle uvádí, že na 
květnovém jednání představí materiál týkající se budoucnosti FON po roce 2023. 

Návrh usnesení: Výbor pro evropské záležitosti ZHMP bere na vědomí informaci o stavu čerpání 
finančních prostředků z OP PPR. 

Hlasování:  pro:   9  proti:   0 zdržel se:  0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
Bod 3: Tisk R-43592 ke schválení projektů v rámci 61. výzvy OP PPR  

Ředitel FON seznamuje členy výboru se 61. výzvou OP PPR „Navýšení kapacity zařízení pro 
poskytování péče o děti“ v rámci prioritní osy 4 Vzdělání a vzdělanost a podpora zaměstnanosti. 
Výzva byla vyhlášena dne 14. 9. 2021, příjem žádostí byl ukončen 31. 3. 2022. Celková alokace činila 
50 mil. Kč a jednalo se o výzvu průběžnou. Předloženy byly celkem 4 žádosti s celkovou požadovanou 
podporou 6,55 mil. Kč. Ke schválení jsou v rámci tisku R-43592 předloženy 2 žádosti s celkovou 
alokací 2,92 mil. Kč. Karel Andrle představuje projekt žadatele Klub Tamino, o.p.s., navýšení kapacit 
dětských skupin na Praze 6 s celkovými způsobilými náklady ve výši 1,7 mil. Kč. Předmětem projektu 
je vybudování dětské skupiny s kapacitou 24 dětí, která bude určena pro veřejnost a umožní lepší 
zapojení na trh práce celkem cca 50 rodičům ročně. V rámci projektu bude vybudováno hygienické 
zázemí, výdejna jídla, položeny nové podlahy, zakoupeno vybavení DS – nábytek, zařízení do 
kuchyně, herní prvky, didaktické pomůcky a upraveno bude i venkovní hřiště. Detailní informace o 
projektech jsou obsaženy v materiálu, který byl členům výboru distribuován. Hlasování nebyl 
přítomen předseda výboru pan Pospíšil.  

Diskuze: Do diskuze se k tomuto bodu nikdo ze zúčastněných nepřihlásil. 

Návrh usnesení: Výbor pro evropské záležitosti ZHMP bere na vědomí informaci o průběhu výběru 
projektů v rámci 61. výzvy OP PPR a doporučuje ZHMP schválit žádosti o podporu. 

Hlasování:  pro: 8  proti:  0 zdržel se:  0 

 
Usnesení bylo schváleno. 
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Bod 4: Tisk R-43521 k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z OP PPR v roce 

2022  

Ředitel Karel Andrle uvádí, že se jedná o rozpočtový tisk k převodu prostředků na vyplácení 
schválených žádostí o platbu a úpravě rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2022 v souvislosti s přijetím 
odvodů za porušení rozpočtové kázně na straně městských částí. Hlasování nebyl přítomen předseda 
výboru pan Pospíšil.  

Diskuze: Do diskuze se k tomuto bodu nikdo ze zúčastněných nepřihlásil. 

Návrh usnesení: Výbor pro evropské záležitosti ZHMP bere na vědomí úpravu rozpočtu hl. m. Prahy 
za účelem financování projektů z OP PPR a doporučuje ZHMP schválit příslušný tisk. 

Hlasování:  pro: 8  proti:  0 zdržel se:  0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 
Bod 5: Různé 
V tomto bodě nebyla projednávána žádná agenda. 

 
 

Jednání Výboru pro evropské záležitosti ZHMP bylo ukončeno v 15:20 hod. 

Další on-line jednání Výboru pro evropské záležitosti ZHMP bylo stanoveno na 23. 5. 2022 od 15 hod. 

 

 

 

 
 
   
Ověřil: Marta Gellová, členka Výboru pro evropské záležitosti ZHMP  
Zapsal: Karel Andrle, tajemník Výboru pro evropské záležitosti ZHMP  

JUDr. Jiří Pospíšil  
předseda Výboru pro evropské záležitosti ZHMP 

 
Ing. Karel Andrle 

tajemník Výboru pro evropské záležitosti ZHMP 
 


